



Protokoll styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 20 oktober klockan 17.15

Plats: Styret, Lindholmen.

Närvarande:

Ordförande: Claudia Ardelean (CA)
Ekonomiansvarig: Alina Nilander (AN)
Vice Ordförande: Staffan Enegren (SE)
SAMO: Tove Hallenberg (TH)
Utbildningsansvarig: Julia Klasson (JK)
Arbetsmarknadsansvarig: Jakob Druve (JD)
Informationsansvarig: Hanna Guldbland (HG)

Föredragande

§1. Mötets öppnande

CA förklarar mötet öppnat klockan 17.13.

CA

§2. Val av mötessekreterare och justerare

Beslut: Mötet väljer HG till mötessekreterare och JD till justerare.

CA

§3. Eventuella adjungeringar

Beslut: Inga adjungeringar.

CA

§4. Godkännande av dagordning

Beslut: Mötet väljer att godkänna dagordningen med ändring lägga till godkännande av föregående styrelsemötesprotokoll.

CA

§5. Godkännande av föregående protokoll

Beslut: Mötet väljer att godkänna föregående styrelsemötesprotokoll (2015-10-06)

CA

Informationsfrågor

§8. Meddelanden

a. Ordförande

Inga meddelanden.

CA

b. Ekonomiansvarig

Vi ska byta bankman, Alina har haft kontakt med banken.

AN

c. Vice ordförande

Varit på NU, där de pratade om aspning och pHaddrar.

SE

d. SAMO

Varit på SU där de pratade mycket om Studentrösten, detta tas upp senare under mötet under §10.

TH

f. Arbetsmarknadsansvarig

Alten har satt upp affischer på området utan att be om lov, Jakob har pratat med dem om betalning.

JD

Mötesordförande (Claudia Ardelean)

Sekreterare (Hanna Guldbland)

Justeringsperson (Jakob Druve)



e. Utbildningsansvarig

JK

Under lunchen idag gjorde SnH PR för pluggfikat på lördag. SnH Har haft teambuildning.

g. Informationsansvarig

HG

Inga meddelanden.

Beslutsfrågor

§7 fastställande av bidragsansökan HKEX

HKEX har ansökt om ett bidrag på 2250 kr.

Beslut: att godkänna hela bidragsansökan då styret anser att detta är en rimlig summa för att kunna servera sektionens medlemmar fika vid dessa tillfällen.

Diskussionsfrågor

§8 Mat till sektionmöten

Alla informerar om vad de fått för pris mm från de olika cateringställena. Claudia har sett över hur andra sektioner löser mat. Över hälften av alla andra sektioner får hjälp av kommittéer på sektionen. De andra sektionerna köper in mat på olika sätt.

Det bästa alternativet för oss är kokboken där en portion kostar 42 kr. Jacob kontaktar Chalmers Studentkår och Restauranger för mer praktisk information. Vi frågar HKEX om de är intresserade av att servera fika senare under mötet. Eventuellt kan vi fråga Rustet i LP4 och se om de är intresserade av att ~~baka~~ grilla

Vi beslutar att bara ha sektionmöte på eftermiddagen från och med nästa sektionmöte. Meddelande punkten är ett problem då den punkten tar mycket lång tid. Kommande möten skickar vi ut mail till alla ordföranden där de får säga till om de vill meddela något.

§9 Styrelsekalas

De som sitter i kommittéerna vill ej hjälpa till att servera. PubF kommer ta upp på sitt nästa möte om de vill servera. Vi behöver ca 10 personer som kan servera. Hanna skickar mail till förra årets styre och Staffan hör med sittande förra året om någon är intresserad av att servera. Skriv även med att det är viktigt att svara så fort som möjligt då tillstånd måste skickas in snart.

§10 Studentrösten

Under Toves senaste utskottsmöte diskuterades allmänna tips och liknande inför Studentrösten. Tips är att man har åsiktskort, med ca två färdiga och formulerade frågor. Dessa kort delas ut under lunchen till de som sitter och äter. Vi ber dem diskutera vad de tycker och skriva ner på ett kort. Man kan antingen ställa frågor på problem som redan finns, eller ställa frågor för att upptäcka problem. Frågorna ska vara lätta och konkreta.

Förslag på teman:

- Alkoholkultur
- Fysisk social arbetsmiljö
- Om man känner sig inkluderad på sektionen, bra då vi har en spretig sektion med många program.
- Vad kan man göra för att förbättra sammanhållningen på sektionen?
- Likabehandling och diskriminering.

Mötesordförande (Claudia Ardelean)

Sekreterare (Hanna Guldbbrand)

Justeringsperson (Jakob Druve)



CHALMERS STUDENTKÅR

H-Sektionen

PROTOKOLL
2015-10-20
Informations-
ansvarig

-Stress och arbetsbelastning.

Alla andra sektioner var mycket positiva till att ha en instagramtävling!

Något vi bör ta med oss är att ha olika färger på plupparna till olika program då det kan spela roll för oss på H-sektionen.

Workshop angående vilka frågor vi tar med på studentrösten: 6 november kl 12-16.

Formalia

§12. Övriga frågor

Både styret och H6 är överens om att H6 inte ska ha i instruktionerna att arra pub, kan detta ändras i instruktionerna på nästa styrelsemöte 24e november?

Ja, Claudia lägger in det i nästa kallelse.

Hur gör vi med mailet vi fått från I-sektionen i lund angående insamling till Röda korset till förmån för människor på flykt?

Claudia kollar med Kåren om vi "får" starta en insamling som denna innan vi besämmer hur vi går vidare.

§13. Nästa möte (2015-11-24)

Nästa möte kommer att hållas 2015-11-24.

§14. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet.

§15. Mötets avslutande

Mötet avslutas 18.24

CA

Mötesordförande (Claudia Ardelean)

Sekreterare (Hanna Guldbbrand)

Justeringsperson (Jakob Druve)